
Adviesverlening door adviesraden 

 
 

 

Dit document dient voor de afgesproken datum bezorgd te worden aan het secretariaat. 

adviezen@kasterlee.be  

 

Advies van:  

o cultuurraad 

o gecoro 

o jeugdraad 

o landbouwraad 

o lokale economie- en toerismeraad 

o milieuraad 

o mobiliteitsraad 

o seniorenraad 

o solidariteitsraad 

✓ sportraad 

o welzijnsraad 

 

 
 

Adviesvraag van het gemeentebestuur over Aanpassing retributiereglement 

2020-2025                                    

o mail 

o mondelinge vraag 

✓ andere:  
 
spontaan advies op .. / .. / ….   over ‘(thema)’ 

 

 
behandeld door  

 

o de adviesraad op   

✓ het dagelijks bestuur op 07/11/2019 

 

Aantal aanwezige leden: 

8 (aantal aanwezige leden) / 11(totaal aantal leden) 

 

Beschrijving van de wijze waarop het advies tot stand kwam: 

Bespreking tijdens het dagelijks bestuur 

 

(bv. besproken tijdens de vergadering, elektronische bevraging ….) 

Standpunt van de adviesraad: 

✓ unaniem advies 

o advies bij meerderheid (…/…) 

o geen advies 

 

Advies: 

Op vraag 1:Zijn jullie akkoord met een vereenvoudiging van het 

retributiereglement met het oog op de implementatie van het online 

reservatiesysteem: 

 

AKKOORD 

 

Op vraag 2: Zijn jullie akkoord om de kostendekkingsgraad voor gebruik van de 

vrijetijdsinfrastructuur aan te passen zodat de huidige kwaliteit en de 

dienstverlening gewaarborgd kan blijven. 

 

NIET AKKOORD 

 

Argumenten vraag 1: 

De impact gaat voor de sportinfrastructuur vermoedelijk minder zijn, vermits er al een 

hoge bezettingsgraad gaat zijn in functie van de seizoenkalender van divers clubs en 
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verenigingen. Sportraad ziet de meerwaarde er zeker van in voor culturele infrastructuur. 

Argumenten vraag 2: 

 

- nieuw voorstel wordt door de sportraad als een te forse stijging beschouwd 

- sportraad betreurt dat tarieven voor de jeugd / senioren zijn weggevallen 

- sportraad vreest dat er een serieuze impact gaat zijn voor clubs die veel uren 

afnemen 
- de impact kan ook een gevaar inhouden voor kleinere clubs, die misschien 

noodgedwongen moeten ophouden te bestaan 

- clubs worden gedwongen om bijkomende activiteiten te organiseren om 

budgettair rond te komen… het vrijwilligerswerk komt hiermee nog feller onder 

druk te staan 

- sportraad geeft de voorkeur om een gespreide verhoging in de tijd (5 

jarenplan) door te voeren 

- sportraad vraagt zich af wat er gebeurt als een ‘externe’ reserveert, moet die 

vooraf betalen? 

- Het is moeilijk om advies te geven over het indoor retributiereglement als het 

niet duidelijk is wat de retributies zijn voor de outdoorinfrastructuur 

(gebouwen die gehuurd worden door de gemeente). Kan de sportraad hier ook 

inzake over krijgen? 

 

Afwijkende meningen of minderheidsstandpunten ( bij expliciete vraag van een 

lid): 

 


